
Diari de la neu, 31/03/22 

Vilagrà recorda que Catalunya ja tenia la 
seva proposta de candidatura pròpia 

Lambán no anirà a la signatura de l'acord per als JJOO de 2030 
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Vilagrà recorda que si Aragó es despenja dels Jocs d'Hivern "Catalunya ja 

té estudis fets" per fer-los en solitari. La consellera assistirà a la reunió 

del COE malgrat que Lambán hagi anunciat que no hi anirà. 

  

 



 
Entrada pista Barcelona de La Molina, en una imatge d'arxiu (Foto: DDLN). 
 

La consellera de la Presidència, Laura Vilagrà, ha recordat aquest dijous des 

de La Molina i Masella que, en cas que Aragó s’acabi despenjant de la 

candidatura conjunta per celebrar els Jocs d’hivern l’any 2030, “Catalunya ja 

té estudis fets” per tirar endavant en solitari. Vilagrà ha anunciat que aquests 

documents es faran públics “en breu” i es podrà veure on es preveia ubicar les 

diferents disciplines. Demà divendres hi ha prevista a Madrid, a la seu del 

Comitè Olímpic Espanyol, la reunió per donar el vistiplau dels dos territoris al 

projecte de candidatura compartida. 

 

Vilagrà ha assegurat que assistirà a la reunió convocada pel COE malgrat que 

el president del Govern d’Aragó, JavierLambán, ja hagi anunciat que no hi 

anirà. 

 

La pista Barcelona, destinada a les proves de descens masculí o femení 

 

D'altra banda, Laura Vilagrà ha declarat que la pista Barcelona de La Molina 

està destinada a acollir la prova de descens masculí o femení si la candidatura 

als Jocs Olímpics del 2030 prospera. Així ho estableix l’informe tècnic presentat 

pel COE, que s’ha de signar aquest divendres a Madrid. 

 

Aquesta pista, de dificultat negra, està pendent de ser condicionada de nou en 

alguns trams, a més d'equipar-la amb una xarxa de neu produïda. 



 

Un cop finalitzats els treballs, que podrien començar aquest mateix estiu, la 

pista podrà acollir altres campionats , a més dels habituals usos turístics. La 

pista barcelona forma part del plànol de pistes de la Molina des de mitjans 

segle passat.  

Pel que fa a la polèmica generada al voltant de la participació de les comarques 
del Ripollès, Solsonès i Berguedà a la consulta sobre els Jocs prevista per 
aquest estiu, la consellera ha assegurat que “en els propers dies” es farà 
pública la decisió. 

 


